
 

 

 
 

Beantwoording vragen raadsleden 
 

Nummer DOC-24-827878 

Zaaknummer Z-23-482394 

Datum waarop de vraag is 
gesteld: 

15 april 2024 

 
Fractie: 

 
GemeenteBelangen 

 
Raadslid: 
 

 
R.A. Paarlberg 

Afdeling  

Onderwerp Raadsvragen GemeenteBelangen Gebruik bestrijdingsmiddelen 

Portefeuillehouder  

Termijn beantwoording is 30 
dagen 

 

Inleiding 
De laatste maand is het verboden bestijdingsmiddel Dinoterb in het nieuws vanwege de aanwezigheid van hoge concentraties 
in het oppervlakte water. Hierover zijn reeds raadsvragen gesteld. Wat al jaren speelt zijn de klachten en meldingen van 
inwoners over het gebruik van bestrijdingsmiddelen. Ook hierover zijn in verleden vragen gesteld, echter zonder de urgentie 
van de gemeente om hier naar te handelen. Vandaar deze “wakker wordt” vragen. 
 

1.  De laatste maand is het verboden bestrijdingsmiddel Dinoterb in het nieuws vanwege de 
aanwezigheid van hoge concentraties in het oppervlakte water. Hierover zijn reeds raadsvragen 
gesteld. Wat al jaren speelt zijn de klachten en meldingen van inwoners over het gebruik van 
bestrijdingsmiddelen. Ook hierover zijn in verleden vragen gesteld, echter zonder de urgentie van 
de gemeente om hier naar te handelen. Vandaar deze “wakker wordt” vragen. 

antwoord   

2. Kunt u aangeven welke bevoegdheid de gemeente Medemblik heeft ten aanzien van het gebruik 
van bestrijdingsmiddelen? 

Antwoord  

3. Welke rol speelt de gemeente om het gebruik van bestrijdingsmiddelen binnen de gemeentegrenzen 
te regulieren? 

Antwoord  

4. Kan deze regulatie onderdeel zijn van bestemmingsplannen, maw kan de gemeente deze regulatie-
eis toepassen/invoegen? Zo nee, waarom niet? 
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Antwoord  

5. Kan de gemeente gronden rond dorpen/kernen bestrijdingsmiddel-vrij verklaren zodat het spuiten 
daar niet mogelijk is? Zo nee, waarom niet? Zo ja, is dit al toegepast? 

Antwoord  

6. Welke rol speelt de gemeente bij de handhaving om het gebruik van bestrijdingsmiddelen te 
beperken? 

Antwoord  

7. Zijn BOA’s bevoegd steekproeven te nemen bij bedrijven die gebruikmaken van spuittechnieken? 
Zo nee, waarom niet? Zo ja, wat zijn de resultaten? 

Antwoord  

8. Wat is het gemeentelijk beleid om alternatieve spuitmethoden te bevorderen? 

Antwoord  

9. En als dit beleid aanwezig is, kan u aangeven wat er de afgelopen jaren is bereikt met dit beleid? 
(voorbeelden graag etc.). 

Antwoord  

10. Waarom heeft de gemeente niet gereageerd op het verzoek van Pesticide Acton Network 
Netherlands (PAN-NL) om ervaringen te delen in het ecologisch beheer van de groene ruimte en 
het gebruik van biologische geteelde bolsoorten?  
Komt dit omdat er geen ecologisch gemeentelijk beheer is? 

Antwoord  

11. Welk gat in de landelijke en provinciale regelgeving, naast het aanpassen van 
bestemmingsplannen, kan de gemeente gebruiken om het gebruik van bestrijdingsmiddelen tegen 
te gaan? 

Antwoord  



 

Documentnummer: DOC-24-827878 3 van 3 

12. Welke rol kan de Raad hierin spelen – steuntje in de rug? 

Antwoord  

 


